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Vrcholí americká príprava majstrov sveta Erika Vlčeka a Juraja Tarra na novú sezónu

Spoločnej lode sa ešte nedotkli...
V auguste minulého roka sa na majstrovstvách sveta 
v rýchlostnej kanoistike v Moskve zaslúžili o senzáciu.
Vo vodáckom areáli v Krylatskom Komárňania Erik Vlček 
a Juraj Tarr triumfovali v K2 na olympijskom kilometri 

a potom aj na 500 metrov. Príprava týchto úspešných kaja-
károv Športového centra polície (ŠCP) na novú sezónu po-
maly vrcholí, o čom svedčí aj náš aktuálny rozhovor 
s ich trénerom Petrom Likérom. 

● VViieemmee,,  žžee  zzaa  tteepplloomm  ssttee
ooppääťť  vvyycceessttoovvaallii  zzaa  oocceeáánn..
KKddee  ssttee  tteerraazz  ssoo  ssvvoojjiimmii  zzvvee--
rreennccaammii,,  ddvvoojjnnáássoobbnnýýmmii
mmaajjssttrraammii  ssvveettaa  zz uuppllyynnuullééhhoo
rrookkaa??

„Už práve mesiac sme
v Kalifornii, konkrétne
v Newport Beach. Chodíme
sem každý rok na jar za vý-
bornými podmienkami, kto-
ré už dobre poznáme. Okrem
Erika, Ďura a mňa je tu s na-
mi aj jeden juniorský kajakár
z Komárna, volá sa Adam
Botek. Bývame v prenajatom
dome aj s českými kanoista-
mi. Ale pobyt sa nám už kon-
čí, v nedeľu odchádzame do-
mov.“

● AAkkáá  jjee  nnááppllňň  vvaaššiicchh  ttaa--
mmoojjššíícchh  ttrréénniinnggoovv??

„Krátko pred sezónou je
dôležité najazdiť čo najviac
kilometrov. Venujeme sa
však aj technike pádlovania.
Na vodu chodíme dvakrát
denne a každý z ,chalanov‘
absolvuje priemerne 30 kilo-

metrov. Doplnkovo využíva-
me veslársky trenažér, behá-
me aj posilňujeme. Dôležité
je nestratiť silu, ktorú sme
získali v hrubej zimnej prí-
prave.“

● SSúú  ttaamm  nniieekkddee
ss vvaammii,,  ččii  ookkoolloo  vvááss,,  aajj
iinníí  zznnáámmii  kkaajjaakkáárrii??  

„Z priamych konku-
rentov tu nik nie je. Zo
známych vodákov sme
tu však stretli olympij-
skú víťazku z Londýna
v K4 Maďarku Krisztinu Fa-
zekasovú. Od českých kan-
oistov vieme, že ich ,káštvor-
ka‘ sa pripravuje v neďale-
kom San Diegu.“

● AAkk  ssttee  ssii  nnaaššllii  vvooľľnnýý  ččaass,,
nnaa  ččoo  ssttee  hhoo  vvyyuužžiillii??  BBoollii  ssttee
vv hhľľaaddiisskkuu  nnaa  nneejjaakkoomm  ttaa--
mmoojjššoomm  ššppiiččkkoovvoomm  ššppoorrttee??

„Voľno sme využívali naj-
mä na regeneráciu, teda na
masáže, saunu, ale aj kryoko-
moru. Máme tu však už aj
známych, ktorí nám ponúkli
program, grilovačku či jazdu

na motokárach, čo sme aj
spoločne využili. Boli sme aj
na jednom domácom zápase
Los Angeles v NHL proti
Pittsburghu vďaka Mariano-

vi Gáboríkovi, ktorý nám po-
slal vstupenky.“

● VVaaššii  zzvveerreennccii  jjaazzddiiaa  iibbaa
vv ssiinngglloovvýýcchh  llooddiiaacchh,,  aalleebboo  aajj
vv ddeebblloovvkkee??  

„Na dvojkajak je ešte času
dosť. Jazdia iba v K1. Vlastné
lode tu máme uskladnené už
niekoľko rokov. Inak nová ,ká-
dvojka‘ bude dizajnovo odliš-
ná od vlaňajšej, urobili sme na
nej malé úpravy. Zdvihli sme
palubu, aby vo väčších vlnách
,chalanov‘ nezatápalo. Na MS
v Miláne, kde bude kvalifiká-

cia o postup na OH, nie je roz-
jazďovací kanál, preto tam
očakávame stále väčšie či men-
šie vlny.“

● SSttee  ssppookkoojjnnýý  ss ddootteerraajj--
ššoouu  pprríípprraavvoouu
ččlleennoovv  KK22  nnaa
nnoovvúú  sseezzóónnuu??  

„Zimná prí-
prava bola
v poriadku.
Zvýšili sme
objem plavec-
kých trénin-

gov a podľa testov sa ,chala-
ni‘ v tomto športe výkon-
nostne zlepšili. Netrápili ich
ani zdravotné problémy. Vy-
darené bolo aj dvojtýždňové
sústredenie v Rakúsku na
bežkách. Hrubú zimnú prí-
pravu sme zakončili doma
v Komárne.“ 

● AAkkoo  tteerraazz  vvyyzzeerráá  vváášš  ssúú--
ťťaažžnnýý  pplláánn  aažž  ddoo  aauugguussttoo--
vvýýcchh  MMSS  vv MMiilláánnee??  BBuuddúú
ddôôlleežžiittéé  aajj  MMEE  vv ČČeesskkuu  aa EEuu--
rróóppsskkee  hhrryy  vv BBaakkuu??

„O necelý mesiac budú pr-

vé kontrolné preteky v Rači-
ciach, kde Erik aj Juraj budú
súťažiť v K1 na 1000 metrov,
ale aj v K2 na 1000 i 500 met-
rov. Predtým chceme stihnúť
ešte nejaké intenzívne tré-
ningy na osvedčenej dráhe
v maďarskom Szolnoku.
V úvode mája budú ME ta-
kisto v Račiciach, tri týždne
po nich náš jediný Svetový
pohár v nemeckom Duisbur-
gu a potom v júni dôležité
Európske hry v Baku. Augus-
tové MS v Miláne sú však
najpodstatnejšie, keďže tam
pôjde o olympijskú kvalifiká-
ciu. Všade chceme dokázať,
že tituly majstrov sveta nebo-
li náhodné.“

● VV aakkoomm  kkoonnttaakkttee  ssttee  bboollii
ss ddoommoovvoomm??

„Keď sme sa tu ráno 
o siedmej zobudili, doma bo-
li tri popoludní, čo bol ideál-
ny čas na debaty cez skype
alebo facetime. Tak to šlo do-
kola pravidelne každý deň.“

TTOOMMÁÁŠŠ  GGRROOSSMMAANNNN

„Cítim sa tu v Kalifornii
veľmi dobre. Nemáme ži-
adne problémy. Za seba
môžem tvrdiť, že sa vieme
na tréningy stopercentne
sústrediť. Nikto nám nič
nedá zadarmo, preto je
zbytočné pripomínať, čo
sme vlani vyhrali. Môžeme
na to zabudnúť, hoci to je
povzbudivé. Naša plná po-
zornosť sa upiera na tento
rok, v Miláne musíme ,bez
pardónu‘ získať miestenku
na OH v Riu de Janeiro,“
zdôraznil Erik Vlček. 

„Máme tu výborné trénin-
gy, sme spokojní so stra-
vou a tradične je tu aj dob-
ré počasie. Nezabúdame
na vhodnú regeneráciu, ani
na dobrú náladu a udržova-
nie potrebného zdravia. Cí-
time sa po vlaňajšku svie-
žo, nechýba nám potrebná
sebadôvera. Nechceme ni-
koho sklamať, vieme, čo sa
od nás očakáva. Urobíme
maximum, aby bola naša
K2 znova víťazná,“ skonšta-
toval Juraj Tarr.

MUSÍME ZÍSKAŤ
MIESTENKU NA OH

VIEME, ČO SA 
OD NÁS OČAKÁVA

Na linke BRATISLAVA – NEWPORT BEACH

„ „Dôležité je nestratiť silu, 
ktorú sme získali v hrubej

zimnej príprave. 
TTrréénneerr  PPEETTEERR  LLIIKKÉÉRR  

Juraj Tarr (vľavo) a Erik Vlček s trénerom Petrom Likérom (v strede) končia dôležitú časť prípravy v americkom Newport Beach. FOTO ARCHÍV (pl)


